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Protokoll fört vid Förening Djurö Kulturhus styrelsemöte. 
Den 8 november kl 16.30 
Djurö Kulturhus 

§ 1.	 Mötes öppnande

Ordförande Helena Bruun-Nystedt hälsade all välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2.	 Val av sekreterare för stämman

Janurban närvarande. 

§ 3.	 Val av justerare

Som justerare av protokollet/anteckningarna jämte ordförande valdes Ann Lindholm. 

§ 4.	 Ev synpunkter på anteckningar från de två föregående 
styrelsemötena.


Protokollen som nu finns på hemsidan godkändes och lades till handlingarna. 

Närvarande: Närvarnde Förhinder

Helena Bruun-Nystedt Skaparglädje X

Eva Hannerz Skaparglädje X

Janurban Modigh Kulturarv X

Ann Lindholm Kulturarv X

Raimo Kanttikoski Spelmännen X

Börje Österman Spelmännen X

Kerstin Rudefors Ö teatern X

Bibbi Borg Ö Teatern X

Karin Österman Byalaget X

Brita Hoff Ståhl Byalaget X

Tore Ehrsson Ekonomi X

Monica Wikström Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X

Inga Belin Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X

Maria Bergström Revisor X
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§ 5.	 Ekonomirapport

Resultat jan-okt: Bifogar resultatrapport för perioden jan-okt 2024 vilket visar ett negativt resultat 
med -1 580 kr.  
Sophämtning och hemsidan har dragit iväg. 
Förslaget att sätta hänglås på soptunna (kodlos) godkändes. Karin fixar hänglås och koden aslås i 
kulturhuset. 

§ 6.	 Projektor till kulturhuset

JUM har kollad upp kostnaderna. En fjärrkontroll kan köpas för 195:- och en tak upphängning för 
235:- + frakt amazon. JUM köper in och kanske betalar den själv. 

§ 7.	 Sophantering

Britta har åtagit sig att ta reda på hur vi omregistrerar befintlig soptunna som för närvarande är 
registrerad på Djurö Byalag. 
Kommunen har inte återkommit till Britta i detta ärende.  
Styrelsen beslutade att vi registrerar om  abonnemanget av soptunna på Djurö Kulturhus förening.  
Britta åttor sig att gör detta. 

§ 8.	 Avrapportering projekt hyresavtal

Vid förra styrelsemöte (den 14 juni) lade Anne fram ett förslag till information om hyresavtal (för 
Kulturhuset) som ska läggas ut på hemsidan.  
Hyreskontrakt: Anne har nu fått svar från Martin Jepsen på Värmdö kommun angående maximalt 
antal personer som får vistas i Djurö Kulturhus. Bifogar uppdaterad skiss på lokalen (som 
kommunen kallar "Gula villan" efter att ventilationen har installerats).  
Maximalt antal är numera 42 personer; 30 i stora rummet och 12 på verandan.  
Bifogar till protokollet även justerat förslag på hyreskontrakt med maximalt antal personer och 
priserna.  
Föreningens kontaktperson är dock fortfarande Tore men bör ändras innan kontraktet presenteras. 
Anne är kontaktperson för hyreskontraktet. Om vi byter plattform för hemsidan tar JUM på sig 
ansvaret för uthyrning då det ju finns en funktion i denna plattform för uthyrning av lokaler. 
Antalet personer och ev ritningen bör uppdateras på hemsidan. 

§ 9.	 Tores arbetsuppgifter

Styrelsen beslutade att i samband med att Tore Ehrsson avsäger sig sina arbetsuppgifter i 
Kulturhuset (bl.a. som nyckelansvarig) så övergår ansvaret för nycklarna till de enskilda 
föreningarnas ordförande.  
Kerstin Rudefors har åtagit sig uppgiften som brandansvarig och kommer att går utbildningen. 
Cecilia Gustavsson har erbjudit sig att sköta föreningens ekonomi. (Hon sköter Skepparövägens 
vägförenings ekonomi sedan många år tillbaka och är kusin till HBN)  
På vilka övriga kan vi fördela Tores uppgifter?  
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§ 10. Förråd

10 a) Vid förra Styrelsemötet glömdes den paragraf bort som rör erfarenheten med att Kulturhuset 
inte längre har tillgång till föreningshuset som förråd. Ska vi söka kommunen om att få (lov att ställa 
upp) en vagn utanför kulturhuset?  
Helena har varit i kontakt med kommunen och det verkar väldigt svårt. Helena driver denna frågan 
vidare. 
10 b) Angående takrenovering:  
Martin Jepsen, som ansvarar för uthyrning av kommunens lokaler informerade om att när taket 
öppnades för renovering upptäcktes att taket var angripet av husbock. Anticimex har varit där under 
sommaren och skadedjursbekämpat vilket nu är klart och därmed kommer renoveringen fortsätta. 
En ny firma har anlitats av kommunen vilka ska klarar av att byta ut takbjälkarna etc.  
Det läckte in vatten i förrådet tidigare i höstas men det ser ut att vara åtgärdat.  
Helena skriver till Martin ang städning av toalett och entre som entreprenörerna använder samt om 
det finns en tidsplan för när det ska vara klart. 
Helena som gjort två anmälningarna till kommunen om vatten läckagen. 

§ 11.	 Gemensam städdag

Vi ska avvakta med en gemensam städdag till takrenoveringen är klart. 

§ 12.	 Kulturhuset som Bygdegård

Bilaga till protokollet arbetsgruppens (Maria, Janurban och Anne) rapport om för- och nackdelar 
med att bilda en bygdegård. Arbetsgruppen anser att det bara finns fördelar med att ansluta oss. 
Arbetsgruppen förordar alltså att Djurö Kulturhus föreningen söker medlemskap i Bygdegårdarnas 
Riksförbund. 
Beslut att vi söker medlemskap. 
JUM hanterar kommunikationen med one.com. 
Maria kontaktar bygdegårdarna och JUM stöttar. 

§ 13. Penselns / Kreativa tillsamman

Penseln har bytt namn till ”Skaparglädje och gemenskap”. 
Gruppen ”Kreativa tillsammans” (träffas och handarbetar en tisdagskväll i månaden) som 
inledningsvis varit placerade under Byalaget går ihop med den förening som avlöser Penseln.  
Den nya föreningen heter ”Skaparglädje och gemenskap” (träffas måndagar 13- 16) och utvidgar 
sin verksamhet till allt som kan göras med händerna -inklusive handarbete.  
De två föreningarna har avtalat att i den mån det går att genomföra så vill de samarbeta. 
Medlemsskap kostar 100:- /person/år i "Skaparglädje och gemenskap". Föreningens avgift för 
medlemsskap i Djurö Kulturhus kan förhoppningsvis bli samma som övriga medlemsföreningar. De 
lämnar besked inför fakturering av årsmedlemsskapet för år 2025.  
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§ 14.	 Uthyrning av lokalen

Vi har fått en ny brukare: Feroz Toofan (Stavsnäs). Han är medlem i Ö-teatern och ska inte 
debiteras av Djurö Kulturhus. . 

§ 15.	  Hur går det för pensionärsföreningen

Pensionärsföreningen vill vara med som passiva medlemmar, dvs betala men inte vara med på 
styrelsemöten men ha kulturhuset i reserv.  

§17.	 Övriga frågor

Brevlådan, som används av Kulturarv Djurhamn och Byalaget vid Högmalmsvägen 1 har namnen på 
föreningarna tejpats över av någon okänd. Brevlådan ägs av ovanstående föreningar.  
Brita kontaktar Värmdö Kommun som äger fastighetstomten med tillhörande staket och frågar om 
vi kan flytta postlådan längre bort, bredvid  Lingårdens postlåda på samma staket. Därmed skulle vi 
inte behöva ändra föreningens adress.  
Alternativ 2 är om vi får placera lådan på Lundins staket, Granvägen 1 men då måste vi göra en 
adressändring. 

§ 18. Nästa möte

Fredag 31 Januari 16.30. 

§ 19.	 Mötets avslutning

Ordförande avslutade mötet kl 17.16
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Protokoll fört vid Förening Djurö Kulturhus styrelsemöte. 
Den 8 november kl 16.30 
Djurö Kulturhus 


§ 1.	 Mötes öppnande

Ordförande Helena Bruun-Nystedt hälsade all välkomna och förklarade mötet öppnat. 


§ 2.	 Val av sekreterare för stämman

Janurban närvarande. 


§ 3.	 Val av justerare

Som justerare av protokollet/anteckningarna jämte ordförande valdes Ann Lindholm. 


§ 4.	 Ev synpunkter på anteckningar från de två föregående 
styrelsemötena.



Protokollen som nu finns på hemsidan godkändes och lades till handlingarna. 


Närvarande: Närvarnde Förhinder


Helena Bruun-Nystedt Skaparglädje X


Eva Hannerz Skaparglädje X


Janurban Modigh Kulturarv X


Ann Lindholm Kulturarv X


Raimo Kanttikoski Spelmännen X


Börje Österman Spelmännen X


Kerstin Rudefors Ö teatern X


Bibbi Borg Ö Teatern X


Karin Österman Byalaget X


Brita Hoff Ståhl Byalaget X


Tore Ehrsson Ekonomi X


Monica Wikström Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X


Inga Belin Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X


Maria Bergström Revisor X
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§ 5.	 Ekonomirapport

Resultat jan-okt: Bifogar resultatrapport för perioden jan-okt 2024 vilket visar ett negativt resultat 
med -1 580 kr.  
Sophämtning och hemsidan har dragit iväg. 
Förslaget att sätta hänglås på soptunna (kodlos) godkändes. Karin fixar hänglås och koden aslås i 
kulturhuset. 


§ 6.	 Projektor till kulturhuset

JUM har kollad upp kostnaderna. En fjärrkontroll kan köpas för 195:- och en tak upphängning för 
235:- + frakt amazon. JUM köper in och kanske betalar den själv. 


§ 7.	 Sophantering

Britta har åtagit sig att ta reda på hur vi omregistrerar befintlig soptunna som för närvarande är 
registrerad på Djurö Byalag. 
Kommunen har inte återkommit till Britta i detta ärende.  
Styrelsen beslutade att vi registrerar om  abonnemanget av soptunna på Djurö Kulturhus förening.  
Britta åttor sig att gör detta. 


§ 8.	 Avrapportering projekt hyresavtal

Vid förra styrelsemöte (den 14 juni) lade Anne fram ett förslag till information om hyresavtal (för 
Kulturhuset) som ska läggas ut på hemsidan.  
Hyreskontrakt: Anne har nu fått svar från Martin Jepsen på Värmdö kommun angående maximalt 
antal personer som får vistas i Djurö Kulturhus. Bifogar uppdaterad skiss på lokalen (som 
kommunen kallar "Gula villan" efter att ventilationen har installerats).  
Maximalt antal är numera 42 personer; 30 i stora rummet och 12 på verandan.  
Bifogar till protokollet även justerat förslag på hyreskontrakt med maximalt antal personer och 
priserna.  
Föreningens kontaktperson är dock fortfarande Tore men bör ändras innan kontraktet presenteras. 
Anne är kontaktperson för hyreskontraktet. Om vi byter plattform för hemsidan tar JUM på sig 
ansvaret för uthyrning då det ju finns en funktion i denna plattform för uthyrning av lokaler. 
Antalet personer och ev ritningen bör uppdateras på hemsidan. 


§ 9.	 Tores arbetsuppgifter

Styrelsen beslutade att i samband med att Tore Ehrsson avsäger sig sina arbetsuppgifter i 
Kulturhuset (bl.a. som nyckelansvarig) så övergår ansvaret för nycklarna till de enskilda 
föreningarnas ordförande.  
Kerstin Rudefors har åtagit sig uppgiften som brandansvarig och kommer att går utbildningen. 
Cecilia Gustavsson har erbjudit sig att sköta föreningens ekonomi. (Hon sköter Skepparövägens 
vägförenings ekonomi sedan många år tillbaka och är kusin till HBN)  
På vilka övriga kan vi fördela Tores uppgifter?  
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§ 10. Förråd

10 a) Vid förra Styrelsemötet glömdes den paragraf bort som rör erfarenheten med att Kulturhuset 
inte längre har tillgång till föreningshuset som förråd. Ska vi söka kommunen om att få (lov att ställa 
upp) en vagn utanför kulturhuset?  
Helena har varit i kontakt med kommunen och det verkar väldigt svårt. Helena driver denna frågan 
vidare. 
10 b) Angående takrenovering:  
Martin Jepsen, som ansvarar för uthyrning av kommunens lokaler informerade om att när taket 
öppnades för renovering upptäcktes att taket var angripet av husbock. Anticimex har varit där under 
sommaren och skadedjursbekämpat vilket nu är klart och därmed kommer renoveringen fortsätta. 
En ny firma har anlitats av kommunen vilka ska klarar av att byta ut takbjälkarna etc.  
Det läckte in vatten i förrådet tidigare i höstas men det ser ut att vara åtgärdat.  
Helena skriver till Martin ang städning av toalett och entre som entreprenörerna använder samt om 
det finns en tidsplan för när det ska vara klart. 
Helena som gjort två anmälningarna till kommunen om vatten läckagen. 


§ 11.	 Gemensam städdag

Vi ska avvakta med en gemensam städdag till takrenoveringen är klart. 


§ 12.	 Kulturhuset som Bygdegård

Bilaga till protokollet arbetsgruppens (Maria, Janurban och Anne) rapport om för- och nackdelar 
med att bilda en bygdegård. Arbetsgruppen anser att det bara finns fördelar med att ansluta oss. 
Arbetsgruppen förordar alltså att Djurö Kulturhus föreningen söker medlemskap i Bygdegårdarnas 
Riksförbund. 
Beslut att vi söker medlemskap. 
JUM hanterar kommunikationen med one.com. 
Maria kontaktar bygdegårdarna och JUM stöttar. 


§ 13. Penselns / Kreativa tillsamman

Penseln har bytt namn till ”Skaparglädje och gemenskap”. 
Gruppen ”Kreativa tillsammans” (träffas och handarbetar en tisdagskväll i månaden) som 
inledningsvis varit placerade under Byalaget går ihop med den förening som avlöser Penseln.  
Den nya föreningen heter ”Skaparglädje och gemenskap” (träffas måndagar 13- 16) och utvidgar 
sin verksamhet till allt som kan göras med händerna -inklusive handarbete.  
De två föreningarna har avtalat att i den mån det går att genomföra så vill de samarbeta. 
Medlemsskap kostar 100:- /person/år i "Skaparglädje och gemenskap". Föreningens avgift för 
medlemsskap i Djurö Kulturhus kan förhoppningsvis bli samma som övriga medlemsföreningar. De 
lämnar besked inför fakturering av årsmedlemsskapet för år 2025.  
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§ 14.	 Uthyrning av lokalen

Vi har fått en ny brukare: Feroz Toofan (Stavsnäs). Han är medlem i Ö-teatern och ska inte 
debiteras av Djurö Kulturhus. . 


§ 15.	  Hur går det för pensionärsföreningen

Pensionärsföreningen vill vara med som passiva medlemmar, dvs betala men inte vara med på 
styrelsemöten men ha kulturhuset i reserv.  


§17.	 Övriga frågor

Brevlådan, som används av Kulturarv Djurhamn och Byalaget vid Högmalmsvägen 1 har namnen på 
föreningarna tejpats över av någon okänd. Brevlådan ägs av ovanstående föreningar.  
Brita kontaktar Värmdö Kommun som äger fastighetstomten med tillhörande staket och frågar om 
vi kan flytta postlådan längre bort, bredvid  Lingårdens postlåda på samma staket. Därmed skulle vi 
inte behöva ändra föreningens adress.  
Alternativ 2 är om vi får placera lådan på Lundins staket, Granvägen 1 men då måste vi göra en 
adressändring. 


§ 18. Nästa möte

Fredag 31 Januari 16.30. 


§ 19.	 Mötets avslutning

Ordförande avslutade mötet kl 17.16






[
  {
    "personal_id": "22d03d144476be596be1c260e865fae0fc49073e0a5f203e772838c98ba33b22",
    "full_name": "Janurban Modigh",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.227.218.211",
      "orderRef": "5a6c8a55-13e2-4598-b76e-66c9c8871203",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "43af778770eb3ea95eae36760292784dd3737a03f07d6e95582373fb12739dfa",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 151270
      }
    ],
    "sign_time": "2024-11-13T22:15:37.104Z",
    "sign_text": "I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:\n\nFile (1)\nName: Protokoll 2024 11 08.pdf\nSize: 151270 byte\nHash value SHA256: 43af778770eb3ea95eae36760292784dd3737a03f07d6e95582373fb12739dfa",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "f14753428eadf32755adede41e1b1979e99757b7785084ac37449c2f763430ce",
    "full_name": "HELENA KARIN DAGMAR BRUUN-NYSTEDT",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.191.136.207",
      "orderRef": "dfe11f05-91d2-48c4-a8ef-037a40fd33f5",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "43af778770eb3ea95eae36760292784dd3737a03f07d6e95582373fb12739dfa",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 151270
      }
    ],
    "sign_time": "2024-11-14T08:21:21.905Z",
    "sign_text": "I Sign The File:\n\nFile\nName: Protokoll 2024 11 08.pdf\nSize: 151270 byte\nDigital Fingerprint SHA256: 43af778770eb3ea95eae36760292784dd3737a03f07d6e95582373fb12739dfa",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "06f1703fea4135dabfbd816b047d0b2229e74dfaa5f0472e362d4200b6cdd638",
    "full_name": "Ann Carina Lindholm",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "90.231.238.94",
      "orderRef": "653239a0-0537-46cf-a2ce-bcda9d61bda4",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "43af778770eb3ea95eae36760292784dd3737a03f07d6e95582373fb12739dfa",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 151270
      }
    ],
    "sign_time": "2024-11-14T09:18:52.516Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll 2024 11 08.pdf\nStorlek: 151270 byte\nHashvärde SHA256: 43af778770eb3ea95eae36760292784dd3737a03f07d6e95582373fb12739dfa",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2024-11-14T09:20:03+0000


	



